
Trzydziesta dziewiąta sesja Rady Miejskiej 
24 lutego 2010 roku w Trzcińsku-Zdroju 

 
 

P R O T O K Ó Ł Nr XXXIX/ 2010 
 

Z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 
24 lutego 2010 roku 

 
 

Miejsce obrad –sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 
 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 1304 

 
Czas zakończenia obrad - godz. 1403

 
Rada w składzie - 15 Radnych 
 
W obradach uczestniczyło – 14 Radnych 
 
Brak radnych: 

1. Marcina Czeska 
         
 
Co stanowi – 93,33% 
 

 /lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/ 
 
W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 
Trzcińsko – Zdrój, burmistrzowie gminy, skarbnik gminy 
  

/lista obecności stanowi załącznik Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu/. 
 

Obrady XXXIX sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który 
przywitał wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na 
sesji. Stwierdził quorum na podstawie listy 14 radnych obecnych.  
 
Do punktu I. 1 Przyjęcie porządku dziennego obrad.
 
Przewodniczący obrad- Przystępujemy do przyjęcia porządku obrad, który został dostarczony 
radnym wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji. Czy są jakieś wnioski w sprawie porządku 
obrad?  
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad o dwóch projektów 
uchwał to jest: 
1. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (druk Nr XXXIX/ 419/ 2010) 
2. w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę. (druk Nr XXXIX/ 422/ 2010) 



 
Przewodniczący obrad- kto jest za zdjęciem z porządku obrad uchwały  
 1. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (druk Nr XXXIX/ 419/ 2010) 
 
-za- 14- głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że uchwała została zdjęta z porządku obrad,  
 Kto jest za zdjęciem z porządku obrad o uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę. (druk Nr XXXIX/ 422/ 2010) 
 
- za- 14- głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że uchwała została zdjęta z porządku obrad, kto jest za 
przyjęciem porządku obrad po zmianach? 
 
- za- 14 - głosów 
 
Przewodniczący obrad- porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II . Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
V. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1.w sprawie zmian w Wieloletnim Programie Inwestycyjnym Gminy Trzcińsko-Zdrój w latach 2010 
i kolejnych (druk Nr XXXIX/ 413/2010) 
2. w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2010. (druk Nr XXXIX/ 414/ 2010) 
3.  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (druk Nr XXXIX/ 415/ 2010) 
4.  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (druk Nr XXXIX/ 416/ 2010) 
5.  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (druk Nr XXXIX/ 417/ 2010) 
6.  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (druk Nr XXXIX/ 418/ 2010) 
7.  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (druk Nr XXXIX/ 419/ 2010) 
8.  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na część działki nr 705 
położonej w obrębie Góralice gmina Trzcińsko-Zdrój na okres kolejnych 3 lat. (druk Nr XXXIX/ 
420/ 2010) 
10.  zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu odnowy miejscowości Strzeszów na lata 2007-
2015” (druk Nr XXXIX/ 421/ 2010) 
11.  zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia  „Planu odnowy miejscowości Piaseczno na lata 2007-
2015” (druk Nr XXXIX/ 422/ 2010) 
VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VII. Wolne wnioski i informacje. 
VIII. Zakończenie sesji. 

 
 
Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
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Przewodniczący obrad– poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z 
nim zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 
 
- za- 14- głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XXXVIII sesji Rady Miejskiej został przyjęty 
jednogłośnie. 
 
 
Do punktu II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
 
Informację odczytał Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- informacja stanowi załącznik Nr 4 do 
niniejszego protokołu.  
 
Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- wręczył list gratulacyjny Markowi Stanisławskiemu za 
wieloletnie promowanie Gminy Trzcińsko-Zdrój podczas konkursów plastycznych. Okazją była 
niedawna wystawa i konkurs „Przegląd Plastyki Myśliborskiej – Myślibórz 2010”, które odbyło się 
13. lutego w Myśliborzu.  
 
Przewodniczący obrad- Czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
 
Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Informacje przedstawił pan Antoni Śliwiński- oprócz bieżących spraw w prowadzeniu rady brałem 
udział w dwóch spotkaniach noworocznych z mieszkańcami Góralic i w Trzcińska, byłem na 
wystawie w Myśliborzu na której pana Marek uzyskała nagrodę. Do Biura Rady wpłynęły do 
wiadomości pisma które odczytam pierwsze pismo z 10 lutego stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu, drugie pismo stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu, kolejne pismo stanowi 
znacznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodniczący obrad- do Biura Rady pisemne interpelacje nie przyszły wobec powyższego 
proszę o zadawanie zapytań dzisiaj. 
 
Interpelacji nie zgłoszono. 
 
Do punktu VI.1 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletnim Programie 
Inwestycyjnym Gminy Trzcińsko-Zdrój w latach 2010 i kolejnych (druk Nr 
XXXIX/ 413/2010) 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała, która dotyczy zmiany w wieloletnim 
programie związku z planowanym remontem świetlicy w Piasecznie by złożyć projekt do PROW.  
Przeznaczamy na ten cel 210tys. zł. 
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Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
- wstrzymała się- 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXIX/413/2010 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI.2 Podjęcie uchwały  w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Trzcińsko-Zdrój na rok 2010. (druk Nr XXXIX/ 414/ 2010) 
 
Projekt przedstawił skarbnik Gminy pan Władysław Radecki- jest to powiązanie z uchwała 
wcześniejszą, ponieważ przewiduje zapewnienie środków na remont świetlicy w Piasecznie.  
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
- wstrzymała się- 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXIX/414/2010 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI.3 Podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości (druk Nr XXXIX/ 415/ 2010) 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- ta uchwała i kolejna dotychczas sprzedaży działek obok 
garaży przy ul Krótkiej o Sienkiewicza nie ma do nich dojazdu, i mieszkańcy by chcieli to zakupić w 
celu poprawy warunków swojej działki. 
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Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12– głosów 
- wstrzymało się- 2- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXIX/415/2010 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI.4 Podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości (druk Nr XXXIX/ 416/ 2010)  
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12– głosów 
- wstrzymało się- 2- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXIX/416/2010 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI.5 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości (druk Nr XXXIX/ 417/ 2010) 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała, jest to uchwał, która dotyczy działki w tym 
samym obrębie będzie to podział dużej działki, ponieważ mieszkańcy bloku chcą zakupić odcinek od 
ich bloku w związku z prawidłowym utrzymaniem bloku a jednocześnie mamy chętnych na zakup 
tej działki będzie to budynek mieszkalno- usługowy. 
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Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
- wstrzymało się- 3- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXIX/417/2010 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI.6 Podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości (druk Nr XXXIX/ 418/ 2010) 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała, dotyczy wyrażenia zgody na sprzedaż działki 
położonej w Strzeszowie, jest to skarpa i bardzo wąska działka. Jest to obok budynku narożnego, 
poprzedni właściciel tą działkę dzierżawił, jest to teren zaniedbany i nowy właściciel chce zakupić ją 
na polepszenie warunków swoje działki. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXIX/418/2010 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.7 Podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości (druk Nr XXXIX/ 419/ 2010) 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała, jest to działka w okolicy Cmentarza i prosta la 
ona po starej stodole współwłaścicielem jest gmina i osoba prywatna. Za mała jest by ją sprzedać 
samodzielnie i on chce od nas ta działkę odkupić. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
- za- 14– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXIX/418/2010 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI.8 Podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnej umowy dzierżawy na część działki nr 705 położonej w obrębie Góralice 
gmina Trzcińsko-Zdrój na okres kolejnych 3 lat. (druk Nr XXXIX/ 420/ 2010) 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała,  która upoważni burmistrza do dzierżawy 
części nieruchomości na całej działce jest plac zabaw w Góralicach jest tam jeszcze dwóch 
dzierżawców i postanowiliśmy ją wydzierżawić na okres jednego roku, z informacją że po roku nie 
będzie można tego dzierżawić i przeznaczymy to na działki budowlane w Góralicach w centrum wsi. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Radny pan  Marian Michniacki-  czy nie można zrobić umowy na czas nieokreślony ponieważ od 
razu po przekształceniu działki może nie znaleźć się kupiec, i działka wówczas porośnie chwastami. 
Do czasu jak będzie miała być sprzedana. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- istnieje możliwość użytkowania bezumownie opłacając 
czynsz. Wówczas płacą czynsz. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
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- za- 14– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXIX/421/2010 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI.9 Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia 
„Planu odnowy miejscowości Strzeszów na lata 2007-2015” (druk Nr XXXIX/ 
421/ 2010) 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała, zmieniająca plan odnowy miejscowości w 
Strzeszowie i Piasecznie w związku ze składanymi wnioskami na remonty świetlic do PROW. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXIX/421/2010 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI.10 Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia  
„Planu odnowy miejscowości Piaseczno na lata 2007-2015” (druk Nr XXXIX/ 
422/ 2010) 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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/Uchwała Nr XXXIX/422/2010 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 
Przewodniczący obrad- na poprzedniej sesji nie zgłoszono żadnych interpelacji, ale było zapytanie 
radnego Sandulak. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- na poprzedniej sesji radny Sandulak zapytał o wydatkowanie 
pieniędzy na utrzymanie zimowe dróg kosztowała nas 22 335 zł z tego wydatki poniesione przez 
Urzędu 2 629 zł zadanie wykonywane przez straż, a pozostałe przez rol-bud. 
 
Do punktu VII. Wolne wnioski i informacje. 
 
Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- pragnę podziękować sołtysowi z Klasztornej panowie 
Roman i Sebastian Mieszko, Wojciech Winnik i ci panowie nie bacząc na to, że drogi nie są ich i 
wyciągnęli sprzęt i wspomogli odśnieżanie dróg, z Piaseczna pan Kozaka Marcin. Bardzo dziękuje 
za taką podstawę. 
 
Sołtys wsi Gogolice pani Monika Zawisza- podziękować również panu Ireneuszowi Biel. Ponieważ 
odśnieżał drogę Gogolice- Rosnowo. 
 
Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- pragnę powiedzieć, że na wczorajszej komisji 
omawialiśmy sprawę wybudowania boiska przy Gimnazjum w Góralicach takie boisko jest w 
Moryniu, po ogłoszeniu przetargów myślę, że będą oszczędności i pozyskać 75% z Interregu. Orlik 
mamy wybudowany bo takich boisk nigdy za dużo. Przybyła ilość godzin wychowania fizycznego w 
Gimnazjum i nie ma odpowiednich warunków do prowadzenia zajęć dydaktycznych i na kolejnej 
sesji wprowadzimy to pod obrady. Dzisiaj wycofaliśmy projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
stawek wody na wsiach po zapoznaniu doszedłem do wniosku, że nie podoba mi się to, bo podwyżki 
były dość duże, bo 15%. Uważam, że opłaty są za duże, są oni zwolni z płacenia podatków.   
 
Przewodniczący obrad- chciałem przypomnieć radnym, że oświadczenia majątkowe składamy do 
30 kwietnia wraz z zeznaniem podatkowym składanym do Urzędu Skarbowego. Jednocześnie 
chciałem wszystkich radnych serdecznie zaprosić na koncert w związku z rokiem Chopinowskim w 
TCK w piątek 05 marca 2010r. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono 
 
Do punktu VIII. Zakończenie sesji. 
. 
 
O godzinie 1403 – Przewodniczący obrad zamknął XXXIX sesję Rady Miejskiej. Dziękując 
wszystkim za przybycie.  
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
Sylwia Tyrpa 
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